
PROTOKÓŁ  Nr XXIII/09
SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI

z dnia 30 grudnia  2009 roku

odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11,
pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , a zakończono o godz. 1240

Stan Rady   - 15
Obecnych    - 15

Radni obecni na Sesji:

1. Bazylewski Krzysztof 9. Piotrowska Krystyna
2. Derehajło Teresa             10. Olszewska Urszula
3. Góralczyk Eugeniusz 11. Tuszewicki Eugeniusz
4. Jakimiuk Anatol 12. Wietoszko Wiesława Teresa          
5. Kurowicki Ryszard                                    13. Zalewski Jan
6. Korniluk Andrzej 14. Zieńczuk Leszek
7. Kaliszewicz Paweł                                   15. Żołyński Dariusz Adam
8. Osmólski Wiesław

Ponadto w obradach uczestniczyli:
1. Derehajło Stanisław, Wójt
2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy
3.   Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy
5.   Sołtysi wsi wg listy obecności

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad
Sesji.  Stwierdził,  że  w  obradach  uczestniczą  wszyscy  radni,  obrady  są  prawomocne.
Powitał  radnych,  zaproszonych gości,  sołtysów i  pozostałe  osoby przybyłe na  obrady.
Poinformował, że porządek dzienny radni otrzymali i zapytał czy są jakieś pytania lub
uwagi  do  porządku.  Uwag  nie  zgłoszono.  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod
głosowanie  proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie:
1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu obrad XXII Sesji Rady Gminy
3. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2009 rok 
4. Uchwalenie budżetu gminy na 2010 rok 
5. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu GKRPA i przeciwdziałaniu 

narkomanii na 2010 rok 
6. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2010 rok 

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2010 rok 
8. Przyjęcie planów pracy Komisji na 2010 rok
9. Informacja wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

Gminy
10. Sprawy różne
11. Interpelacje i zapytania radnych
12. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje
13. Zamknięcie obrad sesji
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ad pkt. 2
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił,  że protokół z poprzedniej Sesji był wyłożony do
wglądu przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał czy są
jakieś uwagi lub pytania. Radni pytań nie zgłosili, w związku z czym Przewodniczący poddał
pod głosowanie  przyjęcie  protokołu z obrad XXII Sesji  Rady Gminy.  „za” – oddano 15
głosów /przyjęto jednogłośnie/
ad pkt. 3
Pani  Skarbnik,  poinformowała  że  w  projekcie  uchwały  dotyczącej  zmian  w  budżecie
omawianej  na  komisjach  Rady  Gminy  i  w  projekcie  uchwały  przedłożonym  w  dniu
dzisiejszym jest  różnica  polegająca  na  tym,  że  w między  czasie  otrzymaliśmy  środki  na
wypłatę  podatku  akcyzowego  i  nie  zachodzi  potrzeba  dokonywania  zmian,  na  komisjach
mówiono że środki z oświetlenia ulicznego przenosimy na wypłatę  akcyzy, teraz tego nie
robimy. Jednak w celu prawidłowego wykonania budżetu dokonuje się zmian polegających na
przesunięciach: zwróceniem środków zabezpieczonych na zwrot części podatku akcyzowego,
w  związku  z  wpływem  dotacji  celowej  na  to  zadanie;  zabezpieczeniu  środków  na
wynagrodzenia dla nauczycieli Szkoły Podstawowej w Andryjankach; zwiększeniu planu na
wypłatę  prowizji  sołtysom,  zabezpieczeniu  środków  na  podatek  od  nieruchomości;
dostosowaniu  planu  do  potrzeb  realizowanego  projektu  Klub  Przedszkolaka  i  projektu
wyrównać szanse. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie;
Uchwała Nr XXIII/113/09 Rady Gminy Boćki z dnia 30 grudnia 2009 roku w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2009 rok
- podjęta jednogłośnie   za oddano 15 głosów
ad pkt. 4
W  tym  temacie  zabrał  głos  Wójt  Gminy,  powiedział  iż  ten  rok  będzie  bardzo  trudny,
realizowanych będzie  dużo inwestycji.  Podatki  są  na poziomie  roku ubiegłego,  a  podatek
rolny jest niższy. W Sejmiku również uległy zmiany dofinansowania wniosków, teraz procent
wynosi 50 : 50, wcześniej było 15% gmina, 85% sejmik.  W roku przyszłym będą wybory
prezydenckie,  samorządowe,  spis  rolny.  Budżet  gminy na 2010 rok po stronie  dochodów
zamyka się kwotą 12 793 553 zł, zaś po stronie wydatków 16 300 209 zł. Deficyt budżetowy
w  kwocie  3  506  656  zł  zostanie  pokryty  kredytami  długoterminowymi  oraz  wolnymi
środkami  z  lat  ubiegłych.  Dla  jednostek  organizacyjnych  w  budżecie  gminy  zapewniono
następujące środki: na oświatę  kwotę 4 192 150 zł, na kulturę 225 tys zł, na bibliotekę 60 tys
zł  oraz  na  pomoc  społeczną,  świadczenia  rodzinne,  fundusz  alimentacyjny,  dodatki
mieszkaniowe i utrzymanie ośrodka pomocy społecznej 480 510 zł. W 2010 roku na zadania
inwestycyjne  zaplanowano kwotę 6 100 228 zł na którą składają się środki własne gminy -
258 095 zł, kredyty i pożyczki - 2 mln. 140 tys zł oraz środki pozabudżetowe i dotacje unijne.
Planowane są następujące zadania inwestycyjne: rewitalizacja centrum Bociek koszt ok. 687
tys  zł,  rozbudowa  z  przebudową  ujęcia  wody  w  Boćkach  koszt  ok.  1  mln.  720  tys  zł,
przebudowa dróg gminnych w celu konsolidacji  z drogami powiatowymi i  drogą krajową
koszt  ok.  3  mln  zł,  w roku budżetowym ok.  2,5  mln  zł;  przebudowa dróg  gminnych  w
Boćkach  /ulica  Krótka,  Kątowa,  Grunwaldzka/  -  koszt  942  tys  zł;,  przebudowa  ulicy
Akacjowej - koszt 500 tys zł, w roku budżetowym 10 tys zł, remont nawierzchni ulicy we wsi
Dziecinne  -  koszt  250  tys  zł.  Na  przebudowę  boiska  przy  szkole  w  Boćkach  środków
własnych mamy 40 tys zł, czekamy na decyzję Ministra w sprawie przyznania 333 tys zł na
budowę boiska typu Orlik,  a Radni w międzyczasie zastanawiają się, z podjęciem decyzji
przystąpienia  do budowy Orlika,  sprawa rozstrzygnie  się w miesiącu lutym po uzyskaniu
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odpowiedzi z Ministerstwa. Ujęta do budowy droga do wsi Pasieka była odkładana kilka lat,
pieniądze  z  tej  drogi  przenoszono  na  inne  pilniejsze  potrzeby  inwestycyjne,  w tym roku
rozpoczęto  i  wykonano  za  kwotę  posiadanych  środków.  Ponadto  wchodzą  do  realizacji
zadania powiatowe, ulica Krasna Wieś i ciągi drogowe do Sielca,  Olszewo-Wiercień,  ciąg
połączeń Jakubowskie.
Utworzono rezerwę budżetową ogólną w kwocie 90 tys zł i rezerwę celową w kwocie 10 tys
zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadań  własnych  z  zakresu  zarządzania  kryzysowego.
Przewidywana jest nadwyżka budżetowa 700 tys zł.
Pan Wójt zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu budżetu. Pytań nie zgłoszono.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  Uchwałę  Nr  II-033-09/09  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24 listopada 2009 roku
w sprawie pozytywnej opinii o projekcie uchwały  budżetowej Gminy Boćki na 2010 rok oraz
dołączonej prognozie kwoty długu. Odczytał pozytywną opinię Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Gminy Boćki  z dnia 18 grudnia 2009 roku w sprawie Budżetu Gminy
na 2010 rok.
/opinie w załączeniu do protokołu/.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie;
Uchwała  Nr  XXIII/114/09  Rady  Gminy  Boćki  z  dnia  30  grudnia  2009  roku  w  sprawie
uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok
- podjęta jednogłośnie   za oddano 15 głosów
ad pkt. 5
Gminny  Program  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania  Narkomanii  na 2010 rok omówiła Pani Urszula  Turkowicz Pełnomocnik
Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.  Celem  programu  jest
zapobieganie  powstawaniu nowych problemów związanych z ryzykownym nadużywaniem
alkoholu  oraz  podniesieniu  poziomu  wiedzy  społeczeństwa  nt  problemów  związanych  z
używaniem  środków  psychoaktywnych.  Kształtowanie  postaw  abstynenckich  u  dzieci  i
młodzieży, promocja zdrowego stylu życia poprzez działalność wychowawczą, edukacyjną i
informacyjną. Udzielanie informacji i porad w zakresie podjęcia różnych form leczenia oraz
współpraca  z  instytucjami  zajmującymi  się  tą  problematyką.  Udzielanie  pomocy
psychospołecznej  i  prawnej  rodzinom,  pomocy  terapeutycznej  i  rehabilitacyjnej  dla  osób
uzależnionych.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie;
Uchwała  Nr  XXIII/115/09  Rady  Gminy  Boćki  z  dnia  30  grudnia  2009  roku  w  sprawie
uchwalenia  Gminnego programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok
-  podjęta  większością  głosów.  W głosowaniu  udział  wzięło  15  radnych,  za  -  oddano  14
głosów; przeciw - 0; wstrzymał się 1 głos /Radny  Dariusz Żołyński/

ad pkt. 6
Pan Sekretarz powiedział, że jak co roku powinniśmy  uchwalić program współpracy gminy z
organizacjami  pozarządowymi,  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi
działającymi na podstawie przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w RP, o
stosunku  do  innych  kościołów  i  związków  wyznaniowych  oraz  o  gwarancji  wolności
sumienia  i  wyznania.  Program  będzie  realizowany  w  różnych  formach  np:  tworzeniu
wspólnych  zespołów  o  charakterze  doradczym  i  inicjatywnym,  konsultowaniu  z
organizacjami  pozarządowymi  odpowiednio  do  zakresu  ich  działania,  projektów  aktów
normatywnych w dziedzinach dotyczących działalności statutowej itp. Współpraca samorządu
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gminy  będzie  odbywać  się  na  zasadzie  udziału  w  spotkaniach  i  konferencjach
organizowanych przez organizacje  pozarządowe. Program będzie finansowany ze środków
przewidzianych w budżecie gminy na realizację tych zadań.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie;
Uchwała  Nr  XXIII/116/09  Rady  Gminy  Boćki  z  dnia  30  grudnia  2009  roku  w  sprawie
uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Boćki  z organizacjami pozarządowymi
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2010 rok
- podjęta jednogłośnie   za oddano 15 głosów

ad pkt. 7
Głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział że poprzednio regulamin opracowywało się co roku,
teraz  regulamin uchwala się bezterminowo. Pan Wójt wystosował pismo do Pani Dyrektor o
przedłożenie  propozycji  zmian  regulaminu  wynagradzania  i  przedstawienie  ich  na
posiedzeniu Komisji Rady Gminy. W odpowiedzi Pani Dyrektor zaproponowała zwiększenie
wysokości dodatku za wychowawstwo i zwiększenie wysokości dodatku dla opiekuna stażu,
na  posiedzenie  Komisji  nie  przybyła.  Proponowanych  przez  Panią  Dyrektor  podwyżek
dodatków w projekcie regulaminu Pan Wójt nie uwzględnił.  W zasadzie Regulamin pozostaje
w poprzednio obowiązującej wersji z tym, ze niektóre przepisy  karty nauczyciela przestały
obowiązywać  lub  zostały  zmienione  co  należy  uwzględnić  w  uchwalanym  Regulaminie.
Regulamin określa wysokości stawek oraz szczegółowe zasady przyznawania dodatków: za
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy,  szczegółowych  warunków
obliczania i  wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych
zastępstw, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego
dodatku mieszkaniowego a także wysokość i  zasady przyznawania nagród dla nauczycieli
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Boćki.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący
odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie;
Uchwała  Nr  XXIII/117/09  Rady  Gminy  Boćki  z  dnia  30  grudnia  2009  roku  w  sprawie
określenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych
przez Gminę Boćki
- podjęta jednogłośnie   za oddano 15 głosów
ad pkt. 8
Przewodniczący  Rady  Gminy  nadmienił,  iż  został  upoważniony  przez  Przewodniczących
Komisji  Rady  Gminy  do  odczytania  planów  pracy  Komisji  na  2010  rok.  Po  odczytaniu
planów pracy, zapytał czy Radni mają jakieś uwagi lub wnioski co do planów pracy. Uwag
nie zgłoszono. Wobec tego Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał
pod głosowanie:
Uchwała  Nr  XXIII/118/09  Rady  Gminy  Boćki  z  dnia  30  grudnia  2009  roku  w  sprawie
przyjęcia planów pracy na 2010 rok komisji stałych Rady Gminy
- podjęta jednogłośnie /za oddano 15 głosów/
ad pkt. 9
Pan  Wójt  powiedział,  że  na  ostatniej  Sesji  podjęto  głównie  uchwały   w  sprawach
polegających na zmianach  i na przesunięciach w budżecie celem zapewnienia prawidłowej
realizacji budżetu, szczególnie chodziło o wypłatę podatku akcyzowego rolnikom,  ponieważ
zwrotu podatku  należało dokonać do 30 listopada 2009 roku. Wypłata tego podatku jest zadaniem z
zakresu administracji rządowej, na którą gmina powinna otrzymać dotację celową z budżetu państwa
lecz jej  nie  otrzymała  we  właściwym terminie.  Dzięki  Radzie  Gminy,  która  szybko się  zebrała  i
zdecydowała  o  wypłacie  ze  środków  własnych,  termin  wypłaty  został  dotrzymany.  W  ramach
wcześniej  przyznanych przez Radę Gminy środków na pomoc finansową dla  Powiatu Bielskiego,
przesunięto niewykorzystane środki z  jednej inwestycji na drugą. Zabezpieczono środki na wypłatę
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stypendiów dla uczni,  gdzie również dotacja celowa nie wpłynęła w całości.  Ponadto zwiększono
dochody i wydatki w związku z otrzymaniem dotacji celowej na realizację zadań z  przeznaczeniem na
wypłatę zasiłków stałych, na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne, i na wypłatę świadczeń
rodzinnych i świadczeń z funduszu alimentacyjnego. Pan Wójt poinformował, że podpisał umowę z
Panem Marszałkiem na przebudowę hydroforni w Boćkach. Podpisana jest umowa i przeprowadzony
przetarg na rewitalizację uliczek i parków w Boćkach, czekamy na rozpoczęcie inwestycji. Trzy lata
temu złożyliśmy wniosek na przebudowę dróg gminnych Andryjanki, Sielc, Pasieka Krasna Wieś i
ulic w Boćkach, teraz wniosek przeszedł i inwestycja będzie realizowana. W miesiącu styczniu będzie
podpisywana umowa na przebudowę ciągów drogowych ze schetynówki. Musimy zastanowić się co
należy zrobić i jakie wykonać roboty  na ulicy Akacjowej na wysokości tartaku, żeby wprowadzić ją
do wykonania w 2010 roku.
ad pkt. 10
Pan Wójt powiedział, że dziś na Sesji obecny jest Pan Zbigniew Romaniuk, którego pasją jest
historia, omówi zarys historyczny naszej gminy i miejscowości położonych na gminie. Pan
Romaniuk interesuje się i zbiera dokumenty historyczne, jeżeli ktoś jest w posiadaniu takich
dokumentów lub opracowań proszony jest o kontakt. Pan Wójt powiedział, iż z racji 500-lecia
Bociek są zbierane wszelkie dowody historyczne, w celu opracowania książki. Za granicą w
Stanach Zjednoczonych ukazała się książka o Boćkach.
Pan  Zbigniew  Romaniuk  omówił  i  wyświetlił  film  o  zarysie  historycznym  miejscowości
należących do Gminy Boćki.
ad pkt. 11 i 12
1. Radna Pani Krystyna Piotrowska zapytała dlaczego nie świeciło się światło uliczne jak
ludzie szli na Pasterkę w Święta Bożego Narodzenia.
Pan Wójt odpowiedział, że akurat  w tym czasie zdarzyła się awaria, którą po jej stwierdzeniu
natychmiast usunięto.
2. Pan Stefan Wierciński - sołtys wsi Boćki III, wypowiadał się, że droga na łąki na Biele
położona  jest  na  bagnach,  bieżące  jej  podsypywanie  i  nawożenie  żwirem  nie  wystarcza,
większościowo jest nieprzejezdna, drogę tę trzeba ująć do planu budowy.
Pan Wójt odpowiedział, że zgadza się z Panem Sołtysem i przyjrzy się tej sprawie, przedłoży
propozycję realizacji  tego zadania, następnej Radzie.
3.  Wiesław  Osmólski  -  prosił  o  ponowne  wystosowanie  pisma  do  Wojewody  w sprawie
odstrzałów lub przesiedleń bobrów, które wyrządzają szkody rolnikom i podkopują drogi. 
4. Pan Czesław Wierciński, sołtys wsi Wiercień, prosił o udzielenie pomocy i wsparcie czynu
społecznego mieszkańców wsi Wiercień, którzy zaoferowali naprawę drogi do pól  w obrębie
wsi Wiercień.
Wójt  odpowiedział  że  na  bieżące  utrzymanie  dróg  w budżecie  są  zabezpieczone  środki,
organizowanie czynu i jego finansowe wsparcie ustalić z Panem Piotrem Szymczuk.
5. Pan Paweł Kaliszewicz - prosił o odśnieżenie ulic na nowym Osiedlu przy cmentarzu.
Pan  Piotr  Szymczuk  odpowiedział,  że  w  dniu  dzisiejszym  pług  już  pojechał  i  ulice  są
odśnieżane.
6.  Pan  Stefan  Wierciński  -  sołtys  wsi  Boćki  III  -  poruszył  sprawę  wysypiska  śmieci  w
Boćkach  oraz  proponował  ustawienie  znaku  zakazu   postoju  pojazdów  na  drodze
przeciwpożarowej  od  ulicy  Dubieńskiej  do  rzeki,  stwierdził  że  droga  ta  jest  zastawiona
sprzętem rolniczym.
- Następnie  Pan Wierciński  powiedział,  że  występuje w imieniu  młodzieży,  która obecnie
zakłada drużynę piłkarską, nie ma piłek i strojów,  sami rozpoczęli budowę boiska na działce
przy  ulicy Dubieńskiej /obok dawnego SKR/. Gmina nie udzieliła pomocy przy budowie.
Słyszano, że ma być budowane boisko typu Orlik, które i tak będzie zamknięte i niedostępne.
Dla młodzieży potrzebne jest boisko do trenowania. Wcześniej władze gminy zasłaniały się
brakiem placu pod boisko, teraz jest możliwość zakupienia działek nad rzeką, które sprzedaje
Pani  Hryniewicka  i  Pani  Łobasiuk.  Jeżeli  powierzchnia  tych  działek   będzie  za  mała,  to
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proponował  wejść w kontakt z Parafią Prawosławną, aby odsprzedała swoją część. Zdaniem
Pana Wiercińskiego powinni wyrazić zgodę, gdyż jedna parafia sprzedała grunt pod budowę
szkoły, to druga niech sprzeda lub zamieni  grunt pod boisko.
Pan Wójt odpowiedział, że od 1 stycznia 2010 roku wysypisko będzie zamknięte, gdyż nie
posiada  zezwolenia  na  dalsze  użytkowanie.  Odpady  stałe  trzeba  będzie  wywozić  na
składowiska poza teren gminy, ale to będzie drożej kosztowało. Wójt nadmienił, że w swojej
kadencji już dwukrotnie dokonywał zakupu piłek i strojów dla tworzonych drużyn piłkarskich
i żadna nie utrzymała się. Pochwala chłopców, którzy chcą grać w piłkę i założyć drużynę.
Natomiast działka na której młodzież zakłada boisko, nie jest własnością gminy i gmina nie
będzie dokonywała renowacji cudzej działki. Czy boisko typu Orlika będzie budowane tego
nie wiadomo, Rada jeszcze zastanawia się nad podjęciem decyzji, jaka będzie decyzja trudno
dziś powiedzieć. Plac na którym znajduje się boisko przy strażnicy, również w  jednej trzeciej
części nie jest własnością gminy. O tym, że Pani Hryniewicka i Łobasiuk sprzedają place, Pan
Wójt dowiedział się dziś na Sesji, zrobi rozeznanie w tej sprawie.
7. Pan Stefan Wierciński zapytał, dlaczego rolnicy muszą jeździć co miesiąc do Bielska do
KRUS i brać zaświadczenia do lekarza.
Pan Wójt odpowiedział, że taki jest przepis i nie zależy od Wójta.
ad pkt. 13
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy, a następnie Wójt Gminy
złożyli życzenia noworoczne radnym, sołtysom i mieszkańcom gminy. Pan Wójt podziękował
radnym i sołtysom za współpracę oraz przeprosił, jeżeli czasami zachował się nietaktownie.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy
Protokółował:
 Helena Kłosińska

Przewodniczący Rady Gminy
Krzysztof Bazylewski
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